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Tisztelt Városi Tanács!

Az 1987. február 27.-i tanácsülés óta történt, a város lakosságát érintő 
fontosabb eseményekről és a városi tanácsi szervek tevékenységéről az 
alábbi tájékoztatást adom.

l

I,
A Városi Tanács VB, működése

1987. III.26,
A Városi Tanács Végrehajtó Bizottsága és a KISZ Városi Bizottsága együtt
működési megállapodást kötött 1987-1990 évekre*
A megállapodásban foglalt feladatok lebonyolítására - az érintett szakigaz 
gatási szervek közreműködésével - Intézkedési Tervet készit a VT Elnöke, 
melynek végrehajtását a VB értékelni fogja.
A VTVB és a KISZ Városi Bizottsága együttes ülést tartott.
A VTVB és a HNP Városi Bizottsága együttműködési megállapodást kötött 
1987-1990 évekre.
A VB utasította a VT elnökét és a szakigazgatási szervek vezetőit,hogy a 
testületi és szakigazgatási szervek éves munkaterveiben határozzák meg a 
megállapodásból eredő feladataikat.
Az együttműködési megállapodás végrehajtását a VB időarányosan értékeli.
A 2, napirendi pont anyagát a tanácstagi klub rendelkezésére bocsátottuk.
Harmadik napirendi pontként a VTVB Pénzügyi- Terv és Munkaügyi Osztálya 
számolt be az 1986 évben végzett pénzügyi gazdasági ellenőrzések tapasz
talatairól.
A jelentést a VB határozathozatal nélkül elfogadta.
A VB a Vegyes ügyek keretében
- megállapította az 1987. évi tanácsi bérlakás kiutalási névjegyzéket,
- odaítélte a fiatal házasok, nagycsaládosok részére a visszatérítendő 

kamatmentes helyi támogatást,
elhatározta a gyógyult, illetve gyógyulni kívánó alkoholbetegek mun
kába állít ás ára alkalmas 10 munkahely létrehozását.

1987. IV.24.
A Városgazdálkodási Vállalat beszámolója az 1986.évi gazdasági tevékeny
ségről, az 1987 évi feladatok ismertetése - volt az első napirendi pont, 
melyet a VB - elfogadott.
Az átlagosnál nehezebben munkába helyezhetők és az időskorú népesség fog
lalkoztatásának helyzetéről számolt be a Pénzügyi- Terv és Munkaügyi Osz
tály vezetője, a VB a jelentést határozathozatal nélkül elfogadta.
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Harmadik napirendi pontként a vb titkár beszámolóját vitatta meg a VE a 
lakossági bejelentések, panaszok intézéséről, a törvényesség érdekében 
kifejtett tevékenységéről, mely egyben a júniusi tanácsülés egyik elő
terjesztése,
A VB a beszámolót határozathozatal nélkül elfogadta.
A Városi Tanács Végrehajtó Bizottság a Műszaki Osztály és Lakásügyi 
Társadalmi Bizottság javaslata alapján 1987-88 évre meghatározta az 
állami telekosztási névjegyzéket, melyre a Rákóczi te3.epen és a Kis- 
mezőn telket vásárolók kerültek fel.

1987-VI.5«
A Végrehajtó Bizottság napirendje a következő volt:
1.) Termelés- Ellátásfelügyeleti Osztály tevékenységi beszámolója 

(tanácsülési előterjesztés)
Előadó: osztályvezető
Az előterjesztést a Városfejlesztési-Termelési-Ellátási Bizottság 
előzetesen véleményezte.

2.) A város sportélete, az eredményesség javításának feltételei.
Előadó: osztályvezető

3.) Várpalota Város Tanácsának .../87.számú rendelete a 2/1986.sz. 
a lakásügyi jogszabályok végrehajtásáról rendelkező tanácsren
delet módosításáról.
(tanácsülési előterjesztés)
Előadó: Igazgatási osztályvezető

II.
A Városi Tanács tisztségviselőinek tárgyalásai,

munkaiát oga t ás ok

- A tanácselnök tárgyalást folytatott az ÉDÁSZ Veszprém megyei Igaz
gatósága vezetőivel, a város közvilágítási helyzetének további ja
vításáról.

- Megbeszélést folytatott aktuális egyházpolitikai kérdésekről Lengyel 
László rk kanonok urral és Csajági Dezső ref.nagytiszteletű úrral.

- Várpalota Városi Tanács Elnöke és a Városi Pártbizottság első titkára 
kezdeményezésére a honvédelmi miniszter magasrangú tisztekből bizott
ságot alakított a Kossuth laktanya előtti lövegszín áthelyezésének 
lebonyolítására.

- A tanácselnök munkalátogatáson fogadta Siska József vezérőrnagy elvtár
sat az MN Rakéta- és Tüzérfőnökét.
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A tanácselnök és tanácselnök-helyettes résztvett a HNF Városi Bizott
sága szervezésében megtartott városi fórumokon.
Március folyamán Várpalotára látogatott Hámori Csaba a MSZMP KB tagja, 
a KISZ KB első titkára.
A tanácselnök résztvett a magasrangú vendég várpalotai programján.
A tanácselnök megbeszélést folytatott Dr.Varga Zoltánnal az Agrár Inno
vációs Bank RT területi igazgatójával,
A két tanácsülés között megbeszéléseket folytatott a Megyei Tanács VB# 
Egészségügyi, Kereskedelmi, Terv, Munkaügyi Osztályok vezetőivel.
Elnök ot# résztvett az Államigazgatási Főiskola 2 napos továbbképzé
sén.
A Városi Tanács tisztségviselői résztvettek a VOR, Szénbánya Üzem, 
Vegyesüzem és a Vegyesipari Szövetkezet munkaversenyben elért ered
ményt ünneplő gyűléséin.
Elnök elvtárs tájékoztatót adott az egyházvezetők részére a HNF szerve
zésében rendezett összejövetelen.
Többször tárgyalt a Városi Tanács Elnöke és Elnökhelyettese az ALBA 
REGIA Állami Építőipari Vállalat vezetőivel az Alsóinkám lakásépíté
sével kapcsolatban.
A tisztségviselők több alkalommal tárgyaltak az OTP Veszprém megyei 
igazgatójával és munkatársaival a Kórház-RendelőintéZet rekonstrukci
óját célzó kötvénykibocsátással kapcsolatosan#
Elnök elvtárs megbeszélést folytatott a veszprémi Bakony Múzeum kép
viselőjével az inotai halomsirok helyrehozásáról;
A tisztségviselők rendszeresen részt vettek a városi vezetői értekez
leteken*
Elnök elvtárs tárgyalást folytatott Juhász Ferenc clvtárssal az MSZMP 
megyei Pártbizottság titkárával a várost érintő kulturális kérdésekről.
Ugyancsak tárgyalást folytatott Balogh Zsigmond elvtárssal a Megyei 
Tanács általános elnökhelyettesével a Bartók Béla úti kollégium bőví
téséről.
Városunkban ülésezett az Országgyűlés megyei képviselő csoportja, 
munkájukban részt vett a tanácselnök is.
A VB Titkár elvtárs "Állampolgári ismeretek" cimmel előadást tartott 
a pedagógusoknak.
A jogpropaganda feladattervben meghatározottak keretében a végzős szak
munkásképző intézeti tanulóknak tartott előadást dr.Harcos Gábor a 
Munka törvénykönyvéről.
A testvérmegyei kapcsolatos keretében delegációkat fogadott a tanács
elnök-helyettes elvtárs:
? A lengyel Szervezés Vezetés Tudományi társaságtól 3 fős 
= Kurszk megyéből 4 fős közművelődési küldöttség érkezett.
Meglátogatta városunkat Horbert Eilo városi tanácsos, Wolsberg (osztrák) 
város sport (sakk) delegációjának vezetője.
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III.
A bizottságok és a Megyei Tanácstagi Csoport tevékenysége

1987* április 22.-én tartott ülést a Városfejlesztési- Termelési és Ellá
tási Bizottság, a VGV igazgatójának előadásában vitatta meg a VGV beszá
molóját az 1986 évi gazdasági tevékenységről, s fogadta el az 1987. évi 
feladatok meghatározását.
A Művelődési, Egészségügyi és Szociálpolitikai Bizottság április 28.-i 
ülését - vizsgálattal összekapcsolva - a NITROIL-nál tartotta.
A Bizottság megtekintette az üzem területét és a munkahelyeket.
A Városkörnyéki Bizottság ezen a testületi ülésen ad tájékoztatót munká
járól, információs jelentés formájában.
A jelentést megtárgyalta logutóbbi ülésén, melyet 1987. május 27.-én 
tartottak.
A Városkörnyéki Bizottság napirendjén
- az MHSZ tevékenységéről és a
- Veszprém Városi Földhivatal munkájáról szóló 
beszámoló szerepelt.
Tájékozódott továbbá a Várpalotai Diáksport Egyesület munkájáról.
A Városkörnyéki Bizottság ajánlássö.1 fordult a Városi Tanácshoz, hogy 
a lakásgazdálkodásról szóló tanácsrendelet módositása során tegye le
hetővé a városkörnyéki községekben - a település egészségügyi, művelő
dési, közigazgatási, stb. ellátásában - nélkülözhetetlen olyan sze
mélyek lakástámogatását is, akik Várpalotán sem lakóhellyel sem munka
hellyel nem rendelkeznek.
A támogatás elnyerésének feltétele a Bizottság pártoló ajánlása.

A Megyei Tanácstagi Csoport szintén a jelenlegi ülésen tájékoztatja mun
kájáról a T.Tanácsülést.
A tájékoztatót 1987. május 27.-i ülésen tárgyalta.
Ülésének napirendjén szerepelt még:
- Várpalota és a városkörnyék tanácsai 1986. évi költségvetésének vég

rehajtásáról szóló beszámoló,
- a településfejlesztési hozzájárulás bevezetésének tapasztalatai.

IV.
Szakigazgatási szerveket érintő aktuális kérdések 

VTVB Pénzügyi- Terv és Munkaügyi Osztály:

A Városi Tanács Végrehajtó Bizottsága a Városi Tanács által átruházott 
hatáskörében a két ülés közötti időszakban az alábbi pótelőirányzato
kat engedélyezte:
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23/1987«(III.26.) vb.számú határozattal: 
folyamatos ¿jelleggel
- a Tanácsi igazgatási tevékenység költségvetési előirány-

zatára 1300 eFt
- a Város és községgazdálkodási szakfoladat

költségvetési előirányzatára 100 ©Ft
kizárólag 1987.évre:

- rendkívüli szociális segélyek előirányzatára 50 eFt
- uszoda működtetési költségeihez hozzájárulás 100 eFt
- város és községgazdálkodás előirányzatára 60 eFt
pótelőirányzatot biztosított az 1987* évi költségvetési tartalék 
terhére.
26/1987.(III«26.) vb.számú határozattal:
Az 1987* évi bértartalék terhére folyamatos jelleggel:
- Városi Könyvtár béralap előirányzatára 24 ePt
- Tanácsi igazgatási tevékenység bérelőirányzatára 166 ePt 
-* kizárólag 1987. évre

Kórház-Rendelőintézeti Egység bérelőirányzatára 60 ePt
27/1,987.(111.26.) vb.számú határozattal:
A Városi Művelődési és Sportközpont sportegyesületi támoga
tását a diáksportegyosület működtetésére folyamatos jelleggel 200 ePt
66/1987. (V. 1,5«) vb. sfc.ámú határozattal:,
Az 1986. évi pénzmaradvány felosztásai a Végrehajtó bizottság 
jóváhagyta. Az intézményeknek és a központilag kefcelt szakfela
datoknak a szabad pénzmaradványát a képződés helye szerint jó
váhagyta, ezen felül az alábbi pótelőirányzatokat engedélyezte;
- MHSZ Városi Vezetőségének alap és középfokú modellezésre
- Mozgássérültek gyógyüdülő létesítéséhez
- Vegyesipari Szövetkezeteknek szolgáltatás színvonaljaví

tásra
- Vegyesipari Szövetkezetnek Gépjármű szerviz 

Leányvállalat színvonaljavitásra
- Szakmunkásképző Intézet kollégiumának emeletes 

ágyak beszerzésére
- Mozgássérült gyermekek nyári táborozására
- Városi Könyvtár részére IBM Írógép és tarto

zékai beszerzésére
- Családi Iroda videobeszerzéshez
- Ifjúságpolitikai célokra
A 67/1987.(V.13.) vb.számú határozattal
az 1987. évi költségvetési tartalék terhére a római katolikus 
templom tetőfelújításához 100 eFt
pótelőirányzatot biztosított a Végrehajtó Bizottság.
A Városi Tanács Végrehajtó Bizottsága a 21/1987.(III.26.)vb.számú 
határozattal megállapodást kötött a "November 7f! Hőerőmű Válla
lattal közös lakásberuházásra. A Vállalat 1,5 millió Ft-tal já
rul hozzá a beruházáshoz, a Városi Tanács Végrehajtó Bizottsága 
a hozzájárulás ellenében 3 db szociális bérlakás folyamatos vevő- 
kijelölési jogát biztosítja.

50 eFt
10 ePt

100 ePt

70 ePt
100 ePt
20 ePt

240 ePt
54 ePt
62 ePt-ot
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A Kossuth utcai 62 lakás fütés-korszerűsitésénck "beruházása folya
matban van. Bekerülési költsége közel 16 millió Ft, kivitelezője a 
Szigetfői Mg*Termelőszövetkezet. Üzcmbcholyezésc a fűtési idény kez
detére ’befejeződik.

2A Bartók Béla úti Élelmiszer bolt 60 m -rel történő bővítésének ki
vitelei terve elkészült* Kivitelezője a Thuri György Munkásszövet
kezet* A bővités után a bolt önkiszolgáló ABC-ként fog működni, tő
kehús árusítására alkalmas lesz* Előreláthatólag 1987* október végé
ig elkészül*
Az autóbuszpályaudvar hiánypótlása befejeződött, a Városi Sportcsar
nok hiánypótlási munkái az eredeti határidőhöz képest csúsznak, anyag- 
beszerzési gondok miatt igy jelenleg is folyamatban van.
A jelenlegi Trösztépület tanácsházzá alakításának kiviteli terve el
készült, amely az épület teljes felújitását és kisméretű bővítését 
tartalmazza* Terveink szerint a beruházás ez évben elkezdődik és a 
jövő évben befejeződik. Kivitelezéséhez a Megyei Tanács 1989* évi 
visszafizetéssel, 7,5 millió Pt kamatmentes hitelt biztosított*
A lakásépítések tárgyában jelenleg folynak egyeztető tárgyalások az 
Álba Regia Építőipari Vállalattal*
A Táncsics úti foghijon a Szénbányák Vállalattal történő megálla
podás alapján hagyományos technológiával kbi 25 db szociális bér
lakás épül a vállalat kivitelezésében.
Az épülettel ggyütt a Táncsics M, úti üzleteknek megfelelően egy 
kb, 150-200 m alapterületű bolt is épül, amelyet a könyvelbolt 
korszerűbb elhelyezése céljára kívánunk felhasználni*
A beépítés és á tercpadottságok lehetővé teszik mintegy 50 db gép- 
kocsitároló-hely kialakítását a városközpontban jelentkező igények 
kielégítése céljából,garázsszövetkczctet tervezünk létrehozni és a 
garázsokat a szövetkezeten keresztül értékesíteni.
Környezetünk szépítése érdekében az Ady lakótelepen és a Felsőinkám 
lakótelepen tervezünk parképítést*

A településfejlesztési hozzájárulás kivetését befejeztük. A fize
tésre kötelezettek száma - a mentességeket leszámítva - 6755 fő.
A z év végéig várható bevétel ez alapján 4 millió Pt.
A házadó-bovalláshoz szükséges nyomtatványokat IdLküldtük, melyet az 
állampolgároknak június 30-ig kell az adóhatóságnak visszaküldenie*

VTVB Igazgatási Osztály;
Az osztályon az alábbi személyi változások történtek:
Lőczi Árpád néposségnyílvántartási csoportvezető, egyben anyakönyv
vezetőt a Papkeszí Községi Közös Tanács 1987* június 1-i hatállyal 
VB Titkárrá kinevezte. E naptól kezdve az anyakönyvvezetői felada
tokat Patányi Illésné eddigi szociálpolitikai főelőadó látja el,
A szociálpolitikai ügyek intézésére Gyulai Ildikó előadó kapott meg
bízást.
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VTVB Művelődési és Sport Osztály:
A felügyeletünk alá tartozó intézmények közül másodikként a 2,sz. 
Általános Iskolában alakult iskolatanács. Ez a megyében a 7. Az 
értekezlet előkészítése - a tagok felkérése - körültekintő volt, 
az iskolatanács várhatóan eredményesen fogja segíteni az iskola- 
közösségek munkáját#
Az első osztályosok beiratása az új beiskolázási.rend szerint 
történt. A beirt első osztályosok száma kereken 350, óvodában 
marad 100 fő aki a régi tankötelezettségi törvény szerint isko
lába lépett volna (jún,l,-aug.31.~e között születettek).
400 8. osztályos lép ki, igy a tanulólétszám a következő évben 
nem emelkedik. Az óvodai létszám nem változik.
Az igazgatói állásokra meghirdetett pályázatokra (városban 3) 
cgy-egy pályázat érkezett. A kinevezéssel kapcsolatos vélemények 
folyamatban vannak.
Az 1-cs iskola orosz tagozatának 15 éves évfordulóján szolid, de 
hangulatos ünnepséget, nyilt napot tartott, A régi tanítványok 
és tanárok a város és városkörnyék iskoláinak orosz szakos taná
rai és igazgatói is megjelentek, A rendezvény jó propagandát je
lentett a tagozatra történő beiskolázáshoz.
Megalakult a városi Diáksport Egyesület, elsősorban a gyermek és 
serdülő minőségi sport felkarolására. Diáksportkör eddig a 7-*cs 
és az l-cis iskolában alakult*
Az uttörőolimpia megyei döntőjén a 3*sz.Általános Iskola leány 
kosárlabda csapata első, a fiú sakk egyéni I., II,, Ilii* a nagy* 
pályás labdarugó csapat Ilit helyezést ért el. Atlétikában a 9.sz. 
iskola tanulói értek el helyezéseketL
Jelentős rendezvény volt az Országos Bányász Ifjúsági sportver
seny Tatabánya, Oroszlány, Komló, Selyp * Ajka és Várpalota részt* 
vételével.
Több tehetségkutató akció Vblt ("ki a leggyorsabb és a legkitar*- 
tóbb?"), pályán maradni, labdarúgás)} labdarugó kupaversenyek* 
tokocsapat-bajnokság.
Városi rendezvény volt a Noy Dávid kórushangverseny, a kisdobos 
mesemondó verseny, a hagyományos versmondó verseny, valamint a 
Szép magyar beszéd versenye. Mindegyik igen magas színvonalú ran
gos rendezvény volt.
Nagyszabású honvédelmi napot tartottak a középszintű oktatási in
tézmények.
Jelenleg az iskolai kulturális bomutató^sportnapok zárják az 
éves programot.

A Nagy Gyula galériában nagy érdeklődés kísérte a Galéria Szinház 
első előadását, valamint a Képtár (a Képzőművészeti Gyűjtemény) 
megnyitását. Az első hangverseny kevesebb érdeklődött vonzott. 
Szeretnénk választékos műsorkínálattal megnyerni a közönséget, 
hogy életképes legyen ez a hiánypótló kulturális program.
A nyári ' vakáció közeledtével növekszik a veszély, hogy az út
testen játszó, kerékpározó, motorozó gyerekeket baleset érheti. 
Ilyenkor különböző csintalanságokat is elkövetnek, pl, ivás,


